
Protokoll från U-sektion 

Plats: Bergslätt 

Tid: Söndag 29 oktober 2023 klockan 19:00 

Närvarande: Jonas, Johan, Maria A, Sofia, Melissa, Maria L, Johanna Johansson, Sara Modh 

 

 

§ 1 Mötet öppnas 

 

Mötet öppnas. 

 

§ 2 Dagordningens godkännande 

 

Dagordningen godkänns.  

 

§ 3 Val av justerare 

 

Mattias Johannesson väljs till justerare. 

 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll fr styrelse 

 

Ungdomssektionens protokoll  

 Idrottsskola: TVH har meddelat att de gärna sponsrar kommande idrottsskola, foto till 

sponsorer har ej delats ut – Melissa kollar upp med detta med Johnny 

 Sarg – Jonas kikar fortsatt på inköp av sarg, sarg kostar ca 85 tkr så man kikar på om 

man ev kan försöka få sponsorer som kan bidra till inköp 

Styrelsens protokoll  

 Styrelsens mötesprotokoll finns ej att tillgå vid detta möte   

 

§ 5 Ungdomsavslutning 

 

Sofia och Maria L har fixat inför ungdomsavslutning:  

 

 Inköp av priser – priser är beställda och klart 

 Inköp av mat – Åse har ej hand om beställning men Åse har skickat vidare beställning 

till kioskgruppen, Sofia kollar av med  

 Bokning av hallen samt Stallbacken – allt är bokat, OBS Stallbacken ska vara 

återställd senast kl 18 

 Konferencier – Hasse är bokad  

 Gåva till ledare – Jonas har kollat av detta med styrelsen och det är OK 

 Skicka ut uppdaterad information till ledarna om avslutningen – Sofia skickar ut info 

under kommande vecka   

 Seriesegrare div 4 – Jonas ringer till DFF och ser om det finns medaljer att dela ut till 

laget 

 Lagledarna ska ombes att säga något kort om sina respektive lag, kul att 

uppmärksamma lagen – Sofia skriver med detta i informationen till ledarna som 

skickas ut 

 Jonas skriver samman ett schema till Hasse  

 Jonas ska prata lite om årets lag som kom långt i Gothia Cup 

   



 

§ 6 Försäljning Ravelli  

 

Försäljning är avslutad.  

Ca 900 paket såldes i år vilket gav en förtjänst på drygt 55 000 kr till föreningen.  

§ 7 Idrottsskolan 2024  

 

Jonas drar kort information om idrottsskolan för nya medlemmar i sektionen.  

§ 8 Årsberättelse 2023  

 

Mattias stämmer av med Åse om upplägg inför årsberättelse och skickar ut till ledarna om att 

inkomma med underlag. 

§ 9 Uppstartsträff yngsta gruppen 

Melissa har stämt av med flicklag för barn födda 15, 16 och 17 – de anser att lag bör startas 

upp för barn födda 17 och 18.  

Mattias ska stämma av med pojklag för barn födda 16 och 17 och kolla hur de ser på det.  

Sektionen beslutar att gå ut med inbjudan till träningsträff för barn födda 17 och 18 – träff 

planeras till februari. Planering inför detta tas efter januari. 

§ 10 Övriga frågor 

 

Tills nästa gång bör årshjulet gås igenom och fördelning av uppgifter ske. 

Melissa har fått med en fråga från Lag F11- det är svårt att få folk att sitta i speakerbåset, 

laget önskar framföra att speakerbåset bör bemannas av seniorlagen – sektionen (Mattias J) 

beslutar att ta upp frågan med cupkommittén.  

§ 11 Nästa möte 

 

Nästa möte 26 november kl 18.30.  

 

Vid pennan  

Maria Andersson 


